
Nyílt levél 
 
Dr. Simon Lajos, a Budapest Autósport Egyesület vezetője részére 
 
 
Kedves Lajos! 
 
Megdöbbenve olvastam leveled, mely a 10 nap múlva esedékes budapesti Rallye2-es verseny 
lemondásáról szól, szeretnék erre reagálni pár gondolattal… 
 
Amikor tavaly kiderült, hogy az MNASZ kezességet vállal a 2006-os Budapest Rallye-n 
felhalmozott adósságért, illetve kamatmentes kölcsönt adott nektek ez év augusztus 31.-ig, akkor 
nagyon sokan joggal fölháborodtunk, de sajnos láthatóan nem volt más módja, hogy azok az 
emberek, akik megcsinálták a rendezvényt, azok megkapják az ellenszolgáltatást a munkájukért.  
A többi rendező is joggal volt felháborodva, hiszen ők, akik kifizettek mindenkit, ők nem 
számíthattak semmiféle segítségre. Arról most nem szeretnék beszélni, hogy milyen tendencia 
mutatkozik a Budapest Rallye-k minőségében, Rallye2-es szempontból a tavalyi verseny kritikán 
aluli volt, de azt hiszem a Rallye 1 is hagyott kívánni valót maga után… 
 
Tehát lenyeltük a 10 milliós nagyságrendű adósságot is. Annak ellenére, hogy a leváltott vezetésre 
összesen nem kiabáltak rá ennyi adósságot, mégis átment a dolog… 
 
Idén nem lehetett szó első osztályú rendezvényről, mivel a tavalyi sem volt pénzügyileg elrendezve, 
de pár hónapja azért történt egy megkeresés, hogy 2008-ban újra szorzós EB-futam szeretne lenni a 
Budapest Rallye, amit az RSB elutasított, mondván, hogy előbb a számlát rendezzétek, és nem 
mellesleg egy jó Rallye2-es futamot, aztán lehet tovább gondolkodni.  
 
Az augusztusi futam sportszakmai szervezését, és lebonyolítását másra bíztad, így ti „csak” az 
anyagiak előteremtését vállaltátok. A verseny ugyan Budapest Rallye néven fut, tehát ragaszkodni 
kellett a fővárosi helyszínekhez, még akkor is, ha a versenynek tulajdonképpen egy Esztergom, 
esetleg Tatabánya név jobban feküdt volna, ezt is lenyeltük a „cél” érdekében. Ezek után jött a 
kiírás-tervezet, hogy legyen „21. Nemzetközi Budapest Rallye 2” a verseny neve, ami engem 
személy szerint már akkor nagyon zavart, hiszen ebben az esetben sem a 21., sem a nemzetközi 
jelző nem helyénvaló. Nyilván mindkettő a jobb eladhatóság miatt van a szponzorok, és köztük nem 
utolsó sorban a Főváros Önkormányzata felé, ez is átment, bár ezt már azért elleneztük páran. A 
közös „cél” érdekében így lett. 
 
Mindezek után a legutóbbi Rallye Bizottsági ülésen részletesen kifejtetted, hogy hogyan fog zajlani 
a verseny, milyen betétversenyek lesznek, hogy alakul a rádiózás, mindent  szépen végigbeszéltünk, 
majd a mondandód végeztével mintegy mellékesen megjegyezted, hogy: ja, még van egy kis 
akadály: hiányzik egy „KIS” pénz… Anélkül, hogy számokat írnék, azt mondhatom, hogy ha az 
általad megnevezett teljes költségvetésből levonjuk a nevezési díjakat, és az eddig minden 
versenynek megítélt támogatást, akkor pont azt az összeget kapjuk, amit te említettél.  
 
Vagyis a verseny előtt 16 nappal nagyjából a verseny teljes költségvetése hiányzott!!!!  
 
Én ezt önmagában teljesen inkorrektnek tartom, de tegyük fel, hogy még ez is előfordulhat ma 
Magyarországon, akár rajtatok kívülálló okok miatt.. Megbeszéltük, hogy kedden délutánig, vagyis 
szűk egy hétig próbáljátok megoldani, aztán lesz csak döntés. Javasoltam, hogy addig ne is legyen 
nevezési lista összeállítva, de azt kértétek, hogy a műsorfüzet lapzártája miatt készítsük el, ez is 
megtörtént. 



 
Mindezek után ma délután megkaptuk a hivatalos lemondást, aminek a végén van az igazi 
„meglepetés”. Idézek:  
 

„Sajnálattal értesítjük, hogy a 21. Budapest Rallye2 versenyt technikai okok miatt hivatalosan 

lemondjuk. (…)Egyúttal kérem, hogy az 1. ÖKO-BUDAPEST Rallye-t – amelyet az eredeti 

terveknek megfelelően megrendezünk augusztus 19-én - MNASZ rendezvényként regisztrálni 

szíveskedjenek.” 

 

Tehát nem elég, hogy az első osztályú Budapest Rallye-t évek alatt szinte teljesen földbe 
döngöltétek, nem elég, hogy a már tavaly is erősen meghurcolt Rallye2-t most 10 nappal a verseny 
előtt pofára ejtitek, de még a Budapest Rallye névről is (hisz mostanra szó szerint csak ez maradt 
meg a rendezvényből) lehúznátok egy bőrt! Tényleg elképesztő… 
 
Kérdezem én: 
 
A honlapotokon miért szerepel most is a nemzetközi valamint a Rallye2 bajnoki futam promóciója? 
Miért nincs egyetlen szó utalás sem a verseny lemondására? Miért kellett mindenáron műsorfüzetet 
kiadni, amikor pontosan tudtátok szerintem jó ideje, hogy nem lesz verseny? A 21. Nemzetközi 
Budapest Rallye 2 rendezvény támogatói értesülni fognak róla, hogy nem is volt verseny? Vagy egy 
„Öko Rallye is Rallye”- alapon ráhúzzuk erre, hogy megvolt, és milyen jó, mert nem kellett annyit 
elkölteni a Rallye2-re??? Ebből Tervezitek visszaadni e hónap végéig a kölcsönt? Terveztétek-e 
egyáltalán ezt a versenyt, vagy ez így volt kitalálva, és mi mind bohócok vagyunk a kis 
játékotokban? 
 
Én ma hagytam egy papírt az RSB vezetőjének asztalán, miszerint amennyiben az általad említett 
verseny regisztrálásra kerül, akkor azonnal lemondok a tisztségemről.  
Gondolom ennek esetleges elmaradása sem gátolja meg, hogy legyen idén BUDAPEST RALLYE! 
Igaz ugyan, hogy rövid lesz, és egy parkolóban zajlik majd, de legalább lesz! Huszonegyedszer is! 
 
Mélységesen fel vagyok háborodva a történteken, azt hiszem minden egyes Rallye2-es versenyző, 
és rajtuk kívül sokan mások nevében is kikérem magunknak ezt a hozzáállást. Hiszen jelen 
pillanatban Magyarországon ti vagytok az egyetlen rendezőség, akik nyereségesen tudtak volna 
Rallye2-es futamot rendezni, de ez is kevés volt...  
 
 
 
Köszönjük szépen! 
 
 
Budapest, 2007.08.07.       

Nattán György 
        Rallye2 versenyzői összekötő 
 
 
 
U.i.: Szeretnék minden egyes érintettől ezúton is elnézést kérni, én is hibás vagyok,  
        hogy ez az egész történet idáig juthatott. Sajnálom...! 
 


